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Veřejné zasedání zastupitelstva č. 3, konané  
dne 27. 9. 2012 od 19.00 hod. na úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Karel Kliment, Miloslav Kliment, Ing. Miroslav Horák, Mgr. Lenka Jelenová, Vítězslav 
Novotný, Stanislav Poláček, Ing. Lukáš Münzberger 

Omluveni: Ing. Jiří Vodička, Ing. Zdeněk Moureček  

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Volby do krajského zastupitelstva 2012 

3. Výstavba kanalizace a ČOV 

4. Souhlas s bezúplatným převodem vodního pásma v Bělči 

5. Převod učiliště od Středočeského kraje do vlastnictví městyse Liteň 

6. Usnesení 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

1. Zahájení 

Starosta p. Kliment zahájil zasedání, pozdravil přítomné občany a zastupitele. V úvodu byli zvoleni 
ověřovatelé zápisu a zapisovatel. Dále p. starosta Kliment požádal přítomné zastupitele o doplnění 
programu zasedání o jeden bod – převod učiliště do vlastnictví městyse Liteň. 

Usnesení: Za zapisovatele byl zvolen L. Münzberger a za ověřovatele zápisu byli zvoleni L. Jelenová a 
M. Horák, a to jednomyslně. Zastupitelstvo odsouhlasilo rozšíření programu o další bod, týkající se 
převodu učiliště. 

 

2. Volby do krajského zastupitelstva 2012 

Starosta oznámil, že se ve dnech 12. a 13. října budou konat volby do zastupitelstva Středočeského 
kraje. Obec je rozdělena, tak jako při předchozích volbách, do dvou volebních okrsků, a to Liteň a 
Běleč. Doposud zbývá dořešit, zda-li bude volební místnost v Litni umístěna v přízemních prostorách 
Domečku Hořovice (omezenější prostor) nebo v prvním patře na úřadě. V následujícím týdnu se o 
umístění ještě definitivně rozhodne. 

Usnesení: Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 

 

3. Výstavba kanalizace a ČOV 

Žádost o dotaci na vybudování kanalizace a ČOV byla zařazena do druhého kola výběru. Dle plánů má 
realizace projektu stát cca 90 mil. Kč. Tato částka bude kryta dotacemi, úsporami z účtu obce, které 
v současnosti tvoří cca 17,5 mil. Kč a případné chybějící prostředky (cca 4-4,5 mil Kč kdyby projekt 
stál 90 mil. Kč) budou kryty z rozpočtu obce. Plánované náklady na projekt mohou být také nižší, 
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jelikož proběhne výběrové řízení na dodavatele, kde za daných podmínek kvality rozhodne nejnižší 
cena. V případě, že bude dotace na projekt schválena, tak by měla výstavba dle plánu započít 
v polovině roku 2013. Cena za zhotovení přípojky k nemovitostem občanů bude teprve stanovena – 
předběžně se počítá s částkou 15 tis. Kč. 

 

4. Souhlas s bezúplatným převodem vodního pásma v Bělči 

Městys Liteň žádal šest let o bezúplatný převod 9,5 ha pozemků vodárenského pásma v Bělči, které 
se nachází ve vlastnictví Pozemkového fondu ČR. Ze strany Pozemkového fondu ČR byly původně jako 
náhrada požadovány pozemky o stejné rozloze a navíc finanční kompenzace, na což městys 
nepřistoupil. V roce 2012 byla vodárenská pásma prohlášena za přírodní památku, načež Pozemkový 
fond ČR přistoupil k možnosti bezúplatného převodu na městys Liteň. 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí a žádá o bezúplatný převod pozemků parc. č. 464/30, 
31 a 32 do vlastnictví městyse Liteň. Pozemky jsou ve 2. změně územního plánu obce zařazeny jako 
nezastavitelné území veřejné zeleně.  

 

5. Převod učiliště od Středočeského kraje do vlastnictví městyse Liteň 

Zastupitelstvo Středočeského kraje odsouhlasilo převod nemovitostí bývalého učiliště do vlastnictví 
městyse Liteň.  

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Liteň vzalo na vědomí rozhodnutí zastupitelstva Středočeského 
kraje ze dne 17. 9. 2012 o bezúplatném převodu nemovitostí areálu učiliště v Litni a s bezúplatným 
převodem souhlasí a přijímá ho. 

 

6. Usnesení 

Usnesení č. 1 je přílohou tohoto zápisu. 

 

7. Diskuze 

a) Starosta Kliment oznámil, že je pro příští rok připravována nová vyhláška o odpadech a počítá 
se se zvýšením poplatku za svoz odpadů na 750 Kč, což je způsobeno rostoucími náklady na 
svoz. Vyhláška bude připravena dle nového metodického pokynu Ministerstva vnitra ČR. 
Náklady na svoz odpadu rostou také proto, že někteří občané do popelnic odkládají odpad, 
který tam nepatří – např. trávu, stavební odpad, objemný odpad atd. 

b) Starosta dále přítomné seznámil s tím, že bude od pozdních odpoledních hodin do rána kvůli 
nepořádku zamykán hřbitov. 

c) Paní Drdová se dotázala, jak má nakládat s odpadem – např. 4 kg stavební omítky a králičí 
kůže. 
Odpověď: Omítku lze v takovém množství do popelnice odložit (drobný odpad), ale králičí kůže 
do popelnice nesmí, měla by se odevzdat asanační službě. Padl návrh domluvit se s místními 
podniky zabývajícími se živočišnou výrobou, zda-li by tento odpad bylo možné odložit k nim. 

d) Pan Vondrák navrhl, aby byl na webových stránkách městyse vyvěšen návod či manuál, jak 
nakládat s odpady.  
Odpověď: Zastupitelstvo přislíbilo, že bude námět zrealizován. 
Dále se pan Vondrák dotázal, zda-li bude mít projekt kanalizace odpovídající stavební dozor, 
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stavební práce budou postupně propláceny a jaké budou pro občany náklady na přípojku.  
Odpověď: Bude zajištěn odborný stavební dozor a bude propláceno po jednotlivých etapách. 
Občané budou hradit náklady na vybudování kanalizační přípojky k hranici pozemku  - 
předběžně 15 tis. Kč a počítá se i s možností splátkového kalendáře. 

e) Paní Drdová navrhla, aby byla na webu městyse zpřístupněna mapa projektované kanalizační 
sítě.   
Odpověď: Zastupitelstvo vzalo na vědomí – mapa bude na web vyvěšena. 

f) Pan Vondrák navrhl pořízení mobilních „fotopastí“ a jejich umístění na hřbitov či ke kinu. 

g) Pan Svatoš se dotázal, jaké budou náklady pro občany na zřízení kanalizační přípojky. 
Odpověď: Dle návrhu by občané měli hradit příspěvek 15 tis. Kč za přípojku k hranici pozemku 
a náklady na vlastní nemovitosti si budou hradit sami – tato částka však nejde paušálně 
vyčíslit a je závislá na více okolnostech. 

h) Pan Vondrák se dotázal, zda-li bude ještě v Litni překládáno el. vedení do země. 
Odpověď: Zastupitelé si nejsou vědomi, že by k pokládání el. vedení do země mělo dojít. 

i) Pan Svatoš nadnesl otázku výpočtu vodného a stočného. Např. když někdo nemá vodovodní 
přípojku a chce se připojit ke kanalizaci. 
Odpověď: Ceny a způsob výpočtu vodného a stočného zatím nejsou stanoveny – ještě se o 
tom bude jednat.  

j) Paní Losová komentovala brigádu, která se konala 1. září 2012 – sešlo se hodně lidí a udělalo 
se dost práce. Dále poděkovala panu M. Klimentovi za účast a také za činnost v kultuře. 
Ostatní zastupitele pokárala za neúčast na brigádě a za nezájem. 
Odpověď: Od jedné neúčasti na brigádě nelze odvozovat zájem či nezájem o dění a práci 
v obci. Každý měl své důvody – vesměs pracovní, proč v tento čas na brigádu nepřišel. 
Zastupitelé se také pro obec dělají řadu věcí, které jim zaberou dost času, což třeba není na 
první pohled patrné, ale je tomu tak. Do budoucna jsou také v plánu další brigády. 

k) Pana Knop a paní Drdová se dotazovali na zabezpečení dopravní situace v Dlouhé ulici. 
Odpověď: V minulosti bylo žádáno o snížení rychlosti na 30 km/h či možnost instalace 
vystouplých zpomalovacích pruhů – obojí bylo zamítnuto. 

l) Pan Knop se dotázal, jak byla pořízena šachová figurka v Litni. 
Odpověď: Figurka byla zakoupena manželi Leidlovými a darována obci. Úprava okolního 
prostoru byla hrazena z rozpočtu obce (povrch, posezení). 

m) Starosta Kliment oznámil, že během podzimu budou opraveny vadné části obecního rozhlasu 
a pro příští rok se počítá s rozesíláním informačních SMS občanům. 

n) Paní Losová se dotázala, co bude s domečkem na hřbitově. 
Odpověď: Následující týden bude starosta jednat s ředitelkou Farní charity Beroun a budou 
řešit další možnosti. 

o) Pan Hrách poděkoval za podporu ze strany obce při realizaci oslav 135. let založení SDH Liteň. 

 

8. Závěr 

Na závěr pan starosta poděkoval přítomným za účast a rozloučil se s tím, že další veřejné zasedání 
bude v závěru tohoto roku. 
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Usnesení č. 1 zastupitelstva městyse Liteň  
ze dne 27. 9. 2012 

 

1. Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí a žádá o bezúplatný převod pozemků parc. č. 464/30, 
31 a 32 do vlastnictví městyse Liteň. Pozemky jsou ve 2. změně územního plánu obce 
zařazeny jako nezastavitelné území veřejné zeleně.  

 

2. Zastupitelstvo městyse Liteň vzalo na vědomí rozhodnutí zastupitelstva Středočeského kraje 
ze dne 17. 9. 2012 o bezúplatném převodu nemovitostí areálu učiliště v Litni a s bezúplatným 
převodem souhlasí a přijímá ho. 

 

 

………………………………………………………….. ………………………………………………………….. 

 starosta městyse místostarosta městyse 

   

 


